

Province de Québec
Mrc de Bonaventure
Municipalité de Hope Town

AVIS PUBLIC
D'ASSEMBLÉE PUBLIQUE DE CONSULTATION
SUR LE PROJET DE RÈGLEMENT NUMÉRO 2022-06
MODIFIANT LE RÈGLEMENT
NUMÉRO 2011.09.99 « PLAN D'URBANISME » DE LA
MUNICIPALITÉ DE HOPE TOWN

À TOUTES LES PERSONNES HABILES À VOTER ET SUSCEPTIBLES D'ÊTRE INTÉRESSÉES PAR LE PROJET DE RÈGLEMENT NUMÉRO 2022-06 MODIFIANT LE PLAN D'URBANISME DE LA MUNICIPALITÉ DE HOPE TOWN

AVIS PUBLIC est par la présente donné par la soussignée :

QUE le Conseil municipal, à la suite de l'adoption, par la résolution numéro 189-2022 à la séance du 5 octobre 2022, du projet de Règlement numéro 2022-06 modifiant le Plan d'urbanisme de la municipalité de Hope Town, tiendra une assemblée publique de consultation le 8 décembre 2022 à compter de 19h, à la salle municipale de Hope Town ce, en conformité de la Loi ;

QUE ce projet de Règlement a pour objet et conséquence de remplacer le plan d'Affectation des sols numéro AF-2009-06.11 de la municipalité de Hope Town par le plan numéro AF-2021-06.11 « Affectation des sols du territoire municipalisé (tenure privée) de la municipalité de Hope Town » conformément au Schéma d'aménagement et développement durable révisé de la MRC de Bonaventure;

QU'IL sera possible d'en faire la consultation au bureau de la municipalité de Hope Town aux heures ordinaires de bureau, sur le site web de la municipalité de Hope Town à l'adresse suivante : municipalitehopetown.ca Vous pouvez envoyer vos commentaires par courrier électronique à l'adresse courriel suivante dg@municipalitehopetown.ca ou par courrier à la municipalité à l'adresse postale suivante 209, Route 132 Ouest, Hope Town, QC G0C 3C1.

QU'au cours de cette assemblée publique, la mairesse (ou un autre membre du Conseil désigné par le Conseil) expliquera le projet de Règlement ainsi que les conséquences de son adoption et entendra les personnes qui désirent s'exprimer à son sujet aura lieu le 8 décembre 2022, à compter de 19h, à la salle municipale de Hope Town, 209, route 132 Ouest, Hope Town;

Donné à Hope Town, ce 22 novembre 2022.


Sylvie Francoeur
Directrice générale

Province of Quebec
Municipality of Hope Town

PUBLIC NOTICE
PUBLIC CONSULTATION
FOR THE BY-LAW PROJECT NO. 2022-06
MODIFYING THE PLANNING PROGRAM
BY-LAW # 2011.09.99
OF THE MUNICIPALITY OF HOPE TOWN

TO ALL CITIZENS WHO CAN VOTE AND CAN BE INTERESTED BY THE BY-LAW PROJECT NO. 2022-06
MODIFYING THE PLANNING PROGRAM BY-LAW OF THE MUNICIPALITY OF HOPE TOWN

Public notice is given by the present undersigned:

That the Municipal Council, by adoption of the resolution no. 2022-06 modifying the planning program by-law of the Municipality of Hope Town no. 2011.09.99, will have a public consultation on December 8th, 2022, at 7:00 p.m., in the council hall and, in accordance with the law;

That the by-law project has for object and consequence to substitute the land use plan #AF-2009-06.11 of the Municipality of Hope Town by the plan #AF-2021-06.11 « The land use of the municipalized territory (privately-owned) of the municipality of Hope Town» in accordance to the revised planning and development plan of the MRC of Bonaventure;

That it will be possible to consult the by-law project at the municipal office during office hours at 209, route 132 West, Hope Town and on our website at municipalitehopetown.ca. You can send your comments to our e-mail address: dg@municipalitehopetown.ca or by mail to 209, route 132 Ouest, Hope Town, QC G0C 3C1.

That during this public consultation the mayor or another Council member designated by the Council will explain the by-law project as well as the consequences of its adoption and will listen to persons who want to express themselves on the subject. This public consultation will be held on December 8th 2022, at 7:00 p.m., in the council hall located at 209, route 132 West, Hope Town, QC;

That this project by-law does not contain any provision of a by-law subject to referendum approval.

Given at Hope Town, this November 22nd, 2022.



Sylvie Francoeur
General director and clerck treasurer